

## Referat af bestyrelsesmøde d. 15-08-2020

1. Mødedeltagere: Mia, Kristina, Lisbeth, Suzanne, Anette, Susanne og Karen inviteret da de har punkter på dagsorden.
2. Afbud fra: Ingen  
  
Ordstyrer: Mia  
  
Referent: Mia
3. Godkendelse af dagsorden. - Godkendt
4. Godkendelse af referat fra sidste møde. – Afventer til næste møde
5. Nyt fra udvalg
  - a. Hestestatus: Karen og Anette gav en status på rideskolehestene. Flere heste står til udskiftning.
  - b. Økonomi: Susanne og Lisbeth gav en kort status. Bankkonti er nu splittet op i flere konti, hvilket giver et bedre overblik over den aktuelle økonomi.  
  
Det blev diskuteret om holdpriser og opstaldningsprisen skal stige, dette ligger stadig til overvejelse. Der mangler indtægt fra især stævner og praktikanter og der forventes øgede lønomkostninger.
  - c. Stalden: Skure på rideskolefolde er nu færdige og står korrekt. Betonlag fra store stald og til ridehus er nu færdiglavet. Det udgravne materiale er sammen med stenmel lagt ud på rideskoleponyers fold, da der her døjes med dyb mudder om vinteren.
  - d. Stævner: B-stævne i dressur for hest i juni, samt C-stævne for pony. Forløb rigtig godt med mange starter. Det samme gjorde sig gældende for C-stævnet i Juli, dressur pony/hest.  
  
B-stævne Pony i August aflyses. For få starter samt ingen hjælpere. I stedet overvejes det at lave et "Rid for dommer" kursus med Mette Müller. Næste stævne er et D-stævne i spring d.19/9.
  - e. Undervisning: Cecilia Geitner ansat. Johanne Olsen har sagt op per 1/10.

- f. Juniorbestyrelse: Cecilie Vest ønsker at stoppe. Juniorbestyrelse eksisterer således pt ikke.
- g. Sponsorudvalget: Der er hen over sommer modtaget beløb fra Roskilde Kommune på etablering af betonlag, beløb fra DIF på hhv. tilskud nye spejle og traktor, begge dele står til udskiftning snarest. Endelig er der modtaget beløb fra D3 på tilskud til ny rideskolehest.
- h. Miljø: Intet Nyt
- i. Roskilde kommune: Ansøgning om dispensation til paragraf 9 ifb med gamle udebane er sendt.
- j. Distrikt 3/DRF: Nye retningslinier for afholdelse af stævne er udstedt af DRF iht COVID-19
- k. Hjælpere: Intet nyt
- l. Fonde: Intet nyt

- 6. Karens bolig og stilling – Emnet er drøftet og der arbejdes på forskellige muligheder.
- 7. Fra Susanne: Holdstatus – Emnet blev drøftet, alle hold er pt fyldte og der er lange ventelister og behov for et let øvet hold mere.
- 8. Fra Susanne: Skal hjemmeside overgå til klubmodul? – punktet blev drøftet, da klubmodul kan drive hjemmesiden for os og sætte layoutet op fuldstændig som vi ønsker. Fordelene vil være at vi ikke længere selv skal drive forskellige opdateringer, men at Klubmodul varetager dette. Yderligere så vil vores hjemmeside ikke længere være 2 delt, da "Klubmodul-shoppen" fremadrettet så ligger på samme hjemmeside. Endvidere vil det betyde at fremtidige bestyrelser ikke skal varetage en IT del. Bestyrelsen besluttede at flytte hjemmesiden.
- 9. Kommende arrangementer – Stævne 19/9 samt evt programridning 29/8
- 10. Næste møde: 21/9
- 11. Evt: Mia laver et opslag om afholdelse af interne rideskolestævner og hvorfor disse pt ikke kan afholdes. Opslag lægges på hjemmesiden.